

AL - ROU'YA FOR INVESTMENTS (PLG)

شركة الرؤية للإستثمار المساهمه العامة

DATE: 7/5/2017 REF:756/ROU/2017



2 her IN

التاريخ: 2017/5/7 الرقم :756/رؤية/2017

	الما الما الما الما الما الما الما الما
To: Jordan Securities Commission	السادة هيئة الاوراق المالية
Amman Stock Exchange	السادة بورصة عمان
Subject: The Resolutions Of The General Assembly	نتائج اجتماع الهيئة العامة العادي المؤجل
Meeting	
The Ordinary General Assembly Meeting of (A1 -	عقد يوم الخميس الموافق 2017/5/4 اجتماع الهيئة العامة
ROU'YA FOR INVESTMENTS (PLC) was held on	العادي المؤجل لشركة(الرؤية للإستثمار المساهمة العامة
4/5/2017 at (At In Amman, Dana Plaza Hotel), the	المحدوده). وذلك في (في فندق الدانه بلازا) وبنسبة حضور (0.04 %)
shareholders participation in the Assembly Meeting	تم خلال الاجتماع اتخاذ القرارات التالية:-
was (0.04 %).	
The following decisions were adopted at the	
Meeting:	
Inser	t (X)

Sul	bject:	Insert (X) where applied	الموضوع:-
<u>1.</u>	Approving the minutes of the previous year Ordinary General Assembly Meeting which was held on 23/2/2017	Х	 المصادقة على محضر اجتماع الهيئة العامة العادي السابق والمنعقد بتاريخ 2017/2/23
<u>2.</u>	Approving The Report of the Board of Directors on the activities of the Company, for the year ended on 31/12/2016	X	 المصادقة على تقرير مجلس الادارة عن اعمال الشركة للسنة المالية المنهية في 2016/12/31 هيئة الأوراق المالية

الدادة الاداردة / الديوان ١٠١٧ : انتا: ٢٠١٧

FAX: + (06) 5516799 TEL: (06) 5516778 JORDAN- AMMAN

ROUYAFOR

عهان - أم أذينة- مبنى الأردنية للطيران- شارع الملك فيصل بن عبد العزيز- عهارة رة 55- الطابق الثاني- بجانب وزارة البيئة



3.	Approving the Report of the Company's auditors on its financial statements, for the year ended on 31/12/2016	X	3. المصادقة على تقرير مدققي حسابات الشركة عنالبيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31
4.	Approving the Financial Statements for the year ended on 31/12/2016	X	4. المصادقة على البيانات المالية للسنة المالية المنتهية في 2016/12/31
<u>5.</u>	Discharging the board's members from their liabilities in respect of the financial year 2016/12/31	Х	 ابراء ذمة أعضاء مجلس الادارة من المسؤولية عن تصرفاتهم خلال السنة المنتهية في 2016/12/31
<u>6.</u>	Approving the appointment / reappointment of the auditors (International professional Bureau Consulting & Auditing company name) for the financial year 2017. And authorizing the board of directors to determine their fees	Х	 6. الموافقة على تعيين /او اعادة تعيين مدققي حسابات السادة (المكتب الدولي المني للستشارات والتدقيق) لتدقيق حسابات الشركة للسنة المالية (2017)و تفويض مجلس الإدارة بتحديد اتعابهم
ар	ndly accept our highly preciation and respect - ROU'YA FOR INVESTMENTS (PLC)	all Doron	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، شركة الرؤية للإستثمار المساهمة العامة المحدودة

FOR INVESTME